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Närvarande: Ulrika Leray, Britt-Marie Carlsson, Marie Jauhiainen, 
Kent Eriksson Pripp, Louise Hellman, Tommy Werlefors, Christer Danielsson

Protokoll fört vid styrelsemöte med Skogsbärens SFF 2009-08-18

§ 1 Mötet öppnas
Ordförande Ulrika Leray hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Dagordning
§ 4 utgår – separat möte
Dagordningen godkändes.

§ 3 Protokolljusterare
Louise Hellman valdes att justera protokollet tillsammans med ordförande.

§ 4 Presentation av nya hemsidan
Torsdagen den 17 september 

§ 5 Föregående protokoll
Protokoll 5/2009 gicks igenom. Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

 
§ 6 Aktivitetslista

Genomgång av aktivitetslistan. Ulrika redogjorde bl a från möten som varit med 
kvartersombuden.

§ 7 Ekonomi
Resultatrapport och balansrapport för perioden 1 januari – 30 juni 2009 gick igenom.

§ 8 Övriga frågor
Stefan Ekholm, Sörmlands kustens Räddningstjänst kommer att informera syrelsen om 
säkerhetsrutiner måndagen den 21 september. I samband med detta möte kommer 
styrelsen att ta beslut om genomgång/säkerhetskontroll av garagen.
Farthinder – önskemål om farthinder har inkommit till styrelsen. Kent tar ansvar för 
detta.
Nycklar – Ulrika har fått en del nycklar tillhörande SFF. Louise tar ansvar för 
nycklarna till tvättstugan och nyckel till sopcontainern förvaras hos Britt-Marie, Ulrika, 
Marie och Louise tillsvidare. 
Kvartersombuden har fått i uppdrag att se över parkeringsplatserna. Kv 4 har lämnat 
förslag – Ulrika påminner övriga.

Återigen har styrelsen uppmärksammat att det finns bilar som är parkerade och inte 
används. Vi påminner om att det INTE är tillåtet med långtidsparkering inom området.

§ 9 Nästa möte
Nästa styrelsemöte – Måndagen den 21 september kl 19.00 hos Ulrika.

§ 10 Mötet avslutas
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet Justeras

Britt-Marie Carlsson Ulrika Leray Louise Hellman


